
Medlemsmødet den 2. okt. 2023 
Omkring 50 deltagere afholdt i Golf Caféen i klubhuset på Klevevej 
 
Buggyer  
Daglig leder Jacob Nordestgaard indledte og fortalte om nye  
Buggy-priser i 2024. 
18 hullers leje: Greenfee gæster: 300 kr. og Medlemmer: 250 kr. 
10-turskort medlemmer: 2000 kr. 
Årskort frit brug medlemmer: 3000 kr. 
Der skal bestilles Byggys til næste år allerede nu. Derfor skal vi vide hvor mange der 
vil bestille til næste år. Buggy Årskort til 2024 bestilles nu inden  
31. okt. på mail til kontoret: holmsland@golfonline.dk. 
Der kommer også en nyhedsmail ud. 
 
Medlemsundersøgelse. 
Der er igangsat en undersøgelse blandt medlemmer og gæster. Spørgeskemaet er 
besvaret i maj/juni 2023. 
Udvalgte resultater fra medlemsundersøgelsen blev fremlagt på medlemsmødet. 
304 medlemmer har besvaret undersøgelsen, hvilket er en svarprocent på 47%. 
Generelt ligger vi i klubben som mange andre klubber i Region Midtjylland, dog er 
tilfredsheden med banen større end i andre klubber, og tilfredsheden med Mad og 
drikke er mindre end i andre klubber. Der er generelt tilfredshed med klubbens 
bestyrelse, og tilfredshed med, at der er ledige tider på banen. Træning får ikke så 
gode anmeldelser, men nu er der skiftet træner. Rengøring af klubhus får heller ikke 
så gode anmeldelser, men den nye rengøringshjælp gør det rigtig god, og det svarede 
de deltagende medlemmer at de også syntes, det havde hjulpet på rengøringen. 
 
Forbedringer af banen: ”Mere Søndervig”. 
Som også medlemsundersøgelsen, og også gæsteundersøgelsen viser, synes en del 
brugere at banen ikke er varieret nok på hul 1-9. 
Baneudvalget har drøftet det. I baneudvalget sidder Rusty, Karin, Gunnar, Steven og 
Jacob. Baneudvalget inviterede Poul Erik Hingebjerg – banearkitekt til at give idéer til 
mindre forbedringer der kan laves stille og roligt, med ”mere Søndervig” i og mere 
visuelt spændende huller. Det betyder flere klitter, mere natur. Baneudvalget laver et 
budget på hvert hul og lægger en plan. 
Banearkitekten har anbefalet os at der skal være mere Rough udvalgte steder, så det 
har baneudvalget besluttet. Green keeperne klipper derfor mindre visse steder, og 
der vil være Rough steder, hvor der tidligere ikke var. 
Alt brok og klager vedr. dette sendes til baneudvalget. 
 

Tonen. 
Der har været nogle episoder, hvor der bliver skældt ud på greenkeepere, 
køkkenpersonale eller manager. Det er vigtigt at vi har en god tone her i klubben. Det 
er vigtigt at sende klagen det rette sted hen. 



Klager over køkkenet sendes til manager Jacob Nordestgaard eller Iben Hansen fra 
Lalandia. Det er ikke ok at skælde ud på serveringspersonale, der ofte er unge 
mennesker, der ikke kan gøre for det. 
 
Procedure for udmeldelse. 
Formanden gjorde endnu engang opmærksom på, vedtægternes §4.2 Man er 
medlem af klubben indtil man melder sig skriftligt ud, og ikke når man bare ikke 
betaler sit kontingent. Det er utrolig svært at lægge et budget i december, når 
bestyrelsen ikke ved, hvor mange medlemmer klubben har året efter.  
Derfor vil der næste år ske en inddrivelse af kontingenter der ikke bliver betalt. 
 
Medlemsspørgsmål 
Der har været en klage over stjerneskud. Sebastian Schaper fortalte, at Iben Hansen 
og Bjarne Bach er bekendt med det. Jacob Nordestgaard og Sebastian Schaper har 
haft møde med direktør for Lalandia Bjarne Bach. 
Medlemsspørgsmål: Det siges at maden kommer ovre fra Lalandia og 
serveringspersonalet bare anretter.  
Jacob Nordestgaard svarede, at maden bliver lavet her. Ugens ret laves her, kød 
forsteges måske, men kartofler koges her og alt på menuen laves her. 
De kører f.eks. køkkenpersonale her ovre, når der er et arrangement. 
Medlemskommentar: Kvaliteten svinger for meget, der mangler omsorg for maden 
Sebastian Schaper sagde, at vi arbejder med det hele tiden, men vi er ikke i mål 
endnu. Vi prøver, vi skubber på, vi snakker med ledelsen.  
Medlemskommentar: Vi må tage det som det er, det er ikke en Michelin restaurant 
Vi skal være positive og snakke om det, så har vi ingen problemer. 
Medlemskommentar: Vi skal være glade for en mulighed for at få noget at spise. 
Vi må indstille os på de muligheder, der er. 
Medlemsspørgsmål: Er vi begyndt at genforhandle med Lalandia. Hvor lang tid løber 
kontrakten. Hvad sker der, hvis ikke vi kan genforhandle? 
Freddy Sunesen sagde, at 3 år før udløb starter vi forhandlingerne. 
Medlemsspørgsmål: I en nyhedsmail stod der at vi opsiger aftalen med Dejbjerg, hvad 
er baggrunde for det? 
Sebastian Schaper svarede, at det er økonomiske bevæggrunde.  
Jacob Nordestgaard supplerede og svarede, at vi vil gerne have dem der spiller her, 
men er medlemmer i en anden klub, til at købe lang distance medlemskab. 
Medlemsspørgsmål: Hvordan er indtægterne i greenfee i år?  
Freddy Sunesen svarede, at vi er 50.000 under budget i greenfee, men vi forventer at 
nå det  
Medlemsspørgsmål: Hvordan ser medlemstallet ud? 
Freddy Sunesen svarede, at det går opad. 
Medlemsspørgsmål: Kan man blive 9-huls medlem? 
Jacob Nordestgaard svarede, at det kan man ikke. 
Medlemsspørgsmål: Hvordan går det med momsen? 
Freddy Sunesen svarede, at vi har fået det påkrævede ind. Efter regnskabsafslutning 
går der et halvt år. Ca 100.000 kr. forventer vi. 



Medlemsspørgsmål: Kan vi få kommunalt tilskud? 
Freddy Sunesen svarede, at idet vi har greenfee indtægter, kan vi ikke få tilskud. 
Medlemsspørgsmål: Der er ros vedr. gratis træning. Fortsætter det? 
Jacob Nordestgaard svarede, at det gør det ikke. 
Medlemsspørgsmål: Kunne det være en idé at samarbejde med Ældresagen? 
Jacob Nordestgaard svarede, at man nemt kan lave noget med Ældresagen, det 
handler om ressourcer. 
 
Medlemsspørgsmål: Hvor mange må køre i en Buggy? 
Jacob Nordestgaard svarede, at 2 per Buggy, hvoraf den ene har kort. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


